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15 maart 2013 
 

Algemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene Ledenvergadering    
 
Middels deze nieuwsbrief doen wij u de stukken toekomen ter voorbereiding op de 
ledenvergadering. 
 
U wordt uitgenodigd de 40e ledenvergadering bij te wonen die gehouden wordt op:  

 

2 april a.s. 
Aanvang 20:00 uur 

Lokatie: Basisschool Samenspel (Geerdinkhof) 
(voorheen Basisschool Santekraam) 

 
(de deur is open vanaf 19.30 uur) 

 
Agenda: 
 
1. Opening 
 
 
2. Benoeming notulencommissie 
 
3. Goedkeuring notulen van de 39e Algemene Ledenvergadering (zie bijlage) 
 
4. Financieel jaarverslag 2012, begroting 2013 (zie bijlage) en verslag kascommissie  
 
 
5. Benoeming kascommissie 2013. 
 
 
6. Bestuurlijk jaarverslag (zie bijlage) 
 
7. Bestuursverkiezingen (zie bijlage) 
 
 
8. Geerdinkhof en de toekomst 
       
9.   Commissies 

 

10. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden  
      (Mocht u iets naar voren willen brengen waarvan u denkt dat voor de beantwoording iets         
      uitgezocht moet worden door het bestuur, dan verzoeken wij u vriendelijk ons dit van te voren te   
      melden door middel van een briefje of e-mail aan onze secretaris of vice-secretaris) 
 

11. Rondvraag 
 
12. Sluiting 
 
Indien u verhinderd mocht zijn en u wilt toch gebruik maken van uw stemrecht, dan kunt u dit doen 
door bijgevoegd formulier ingevuld en ondertekend af te geven bij een lid dat wel de Ledenvergade-
ring bezoekt. 

 
Koffie en thee en overige consumpties zijn gratis.  
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 3333    
Notulen 39Notulen 39Notulen 39Notulen 39eeee    Algemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene Ledenvergadering        
    
Verslag van de 39

e
 ledenvergadering van Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren, gehouden op 3 

april 2012 in basisschool Samenspel.  

Aanwezige bestuursleden:   

Dhr. H. Kroese 

Mevr. Y. Grift 

Mevr. C.Gheysen 

Dhr. J. Guicherit 

Dhr. J. Kunst 

Mevr. A. Prosec  

Aantal aanwezige leden: 26. Aantal machtigingen: 15 

1. Opening. 

De voorzitter heet allen van harte welkom. De voorzitter corrigeert de voetnoot onderaan de uitnodiging/ 

agenda, en meldt dat consumptiebonnen niet nodig zijn bij het afhalen van drankjes aan de bar.  

Vervolgens stelt de voorzitter enkele aanvullingen ten aanzien van de agenda voor, namelijk: 

De voorstellen, ingediend door mevr. H. van Bakel, worden behandeld alspunt 6a. 

Het plan Bijlmerweide/waterplan wordt punt 8a. 

Het ingezonden stuk over vogeloverlast van mevr. J. Krom wordt behandeld bij punt 9. 

Op  verzoek van en in overleg met mevr. van Bakel zal zij haar voorstellen betrekken in haar presentatie als 

kandidaat-bestuurslid onder punt 7. 

2. Benoeming notulencommissie. 

In de  commissie ter beoordeling van de notulen van deze 39-ste ledenvergadering worden benoemd:mevr. 

A.Kok en dhr. R. Wolterman. 

3. Goedkeuring notulen van 12 april 2011 

De notulencommissie van vorig jaar, mevr. Meijer en dhr. de Beer, heeft in april 2011 de notulen geaccordeerd, 

na vermelding van enkele gewenste aanpassingen. Destijds zijn de notulen ook in het Infobulletin geplaatst.  

Helaas is in de uitnodiging voor deze ALV een eerdere versie terecht gekomen. De notulen worden per pagina 

door genomen. Er zijn geen opmerkingen van de leden. De notulen worden definitief vastgesteld. 

 

3.a. Naar aanleiding van de notulen. 

Er wordt verslag gedaan m.b.t. de archiveringswerkzaamheden door mevr. Gheysen. Het archief was verdeeld 

over 2 plekken, en mevr. Gheysen heeft als eerste stap al het materiaal verzameld op één plek. Het resultaat 

was een stapel van 63 ordners, 1 ½ meter A4’s, 10 archiefdozen, 4 kratten met mapjes van los materiaal en 

verslagen van 10 jaar financiën. Samen met mevr. Meijer en de heer de Beer heeft mevr. Gheysen het 

materiaal bekeken. Zij hebben een eerste selectie gemaakt. Daarna heeft mevr. Gheysen de klus afgemaakt.  

Aantal uren: 393,25. Inmiddels is er een gedetailleerd overzicht beschikbaar van het archief. Mevr. Gheysen 

heeft het erg positief ervaren het materiaal allemaal door te nemen. Het gaf een prachtig beeld van de 

geschiedenis van de buurt en de activiteiten en betrokkenheid van buurtbewoners tot op heden. Wel is 

merkbaar dat het papieren archief de laatste jaren geleidelijk overgaat in een digitaal archief. N.b.: voor het 

papieren archief is een nieuwe plek nodig. Het bestuur hoort het graag als er buurtbewoners zijn die ruimte 

hiervoor beschikbaar hebben.  
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Gevraagd wordt naar de afspraken die zijn gemaakt m.b.t. de ledenlijst. Antwoord: de ledenlijst wordt 

toegezonden aan degenen die daarom verzoeken. Een mail aan penningmeester@geerdinkhof.nl volstaat. 

Daarbij wordt vermeld dat buurtbewoners, die niet willen dat hun gegevens (buiten het bestuur) naar andere 

buurtbewoners gaan, dit kunnen aangeven bij hetzelfde mailadres. Gegevens van de betreffende persoon 

worden dan verwijderd. 

Dhr. Kunst gaat in op het contact met de buurtregisseur. Het bestuur heeft het afgelopen jaar contact 

gehouden met de buurtregisseur. Tijdens de laatste burenborrel in de herfst 2011 was hij aanwezig. Dhr. Kunst 

heeft gemerkt dat de opstelling van de politie m.b.t. informele contacten terughoudend is.  

Voorgesteld wordt de data van burenborrels af te stemmen met de buurtregisseur, uitgaand van zijn 

mogelijkheden. Dhr. Kunst zegt dat en dat het bestuur dan open staat voor een alternatieve optie van zijn kant. 

De buurtregisseur zal echter zijn komst steeds afwegen en prioriteitenstellen m.b.t. de besteding van zijn 

werktijd. Daar hebben de bestuursleden begrip voor getoond.  

Er wordt gevraagd of de commissie duurzaamheid actief is geworden. De voorzitter legt uit dat de dhr. Nooij 

geen contact meer heeft gehad met de twee dames die vorig jaar interesse in deze commissie hebben getoond. 

Leden herinneren zich de naam van 1 van hen, mevr. M. Schmidt (GH 241). Op deze vergadering geeft dhr. W. 

van Dam (GH 97) aan interesse te hebben. De voorzitter zegt toe contact op te nemen met dhr. Nooij.  

Dit jaar waren er ongeveer 5 buurtbewoners die hun WOZ waarde op de website hebben geregistreerd. Dat is 

te weinig om vergelijkingen te kunnen maken.   

In het verslag van vorig jaar staat een en ander over het verwijderen van clusterplaatsen voor de vuilnisophaal. 

Er wordt gemeld dat dit nu uiteindelijk is gebeurd; de clusterplaatsen die achteraf niet akkoord zijn bevonden, 

zijn verwijderd! 

Tot slot zijn er twee punten die nog verder opgepakt moeten worden, namelijk: het parkeren in het groenc.q. 

de behoefte aan paaltjes op de betreffende plekken; de aantasting van de visuele aantrekkelijkheid van de 

buurt door de enorme billboards die geplaatst zijn.  

4. Verslag kascommissie financieel jaarverslag 2011 en begroting 2012. Behandeling financieel 

jaarverslag2011 en begroting2012. 

Dhr. G. Jansen en mevr. A. Kaskenszaten in de kascommissie en doen verslag. Zij zijn langs geweest bij mevr. 

Gheysen en hebben geconstateerd dat alles perfect in orde was. Hun advies aan de aanwezige leden is 

decharge van het bestuurvoor het gevoerde financiële beleid voor het boekjaar 2011. Aldus geschiedt, met 

dank aan de penningmeester. 

De penningmeester doet verslag. Het is een druk financieel jaar geweest. Er is meer geld besteed aan 

professionele bijstand. De subsidieaanvraag voor het infobulletin bij het stadsdeel Zuidoost, t.w. 3.000 euro, is 

in 2011 gehonoreerd. In de begroting 2012 blijft 2.000 euro staan (dit is ook realistisch vanwege te verwachten 

bezuinigingen bij de gemeente).  

De kosten t.b.v. het bestuur en commissies zijn iets hoger uitgevallen vanwege het feit dat er van diverse 

betrokken vrijwilligers afscheid genomen is.  

De werkzaamheden t.b.v. de archivering zijn eind oktober begonnen. De kosten in het lopend jaar 2011 waren 

900 euro. De rest van de kosten drukt op het boekjaar 2012. In totaal is er door mevr. Gheysen 393,25 uur aan 

het archief besteed.  

Er zijn vanuit de leden geen vragen m.b.t. het financieel jaarverslag en de begroting. Het overschot van € 

2.194,-- wordt bestemd voor het fonds Professionele Bijstand. De contributie blijft in 2012 gehandhaafd op € 

15,--.  
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5. Benoeming kascommissie financieel jaarverslag 2012.  

Vervolgens wordt de kascommissie voor het komend jaar benoemd. Hierin nemen zitting dhr. K. Koster en dhr. 

L. Bakker. Mevr. J. van Egdom is reserve. 

6. Bestuurlijk jaarverslag. 

Een correctie op het verslag: Marcel le Rose moet Marcel la Rose zijn.  

Gevraagd wordt naarhet exacte aantal leden en of er mutaties zijn geweest. Het antwoord hierop is te vinden 

in het financieel jaarverslag. Geerdinkhof heeft 522 huishoudens waarvan  425 lid zijn van de vereniging. 

Er is een vraag over de functie van mevr. Prosec, waarbij genoemd wordt dat zij penningmeester en secretaris 

geweest zou zijn. Mevr. Prosec is nooit penningmeester geweest. Zij heeft bij het vacant blijven van de 

secretaris functie wel taken vervuld als vice-secretaris. Maar secretariaatstaken zijn tot op heden altijd 

verdeeld geweest onder de diverse bestuursleden.  

Gevraagd wordt naar het aantal algemene bestuursvergaderingen en de terugkoppeling naar de leden. 

Uitgelegd wordt dat er minimaal 1 keer per 6 weken vergaderd wordt. Alles wat van belang is gaat direct door 

naar het Infobulletin, GG alert of website om de buurtbewoners (althans de leden) te informeren..  

De volgende vraag gaat over de matrix in de uitnodiging. Het is niet helemaal duidelijk wanneer termijnen 

verlopen zijn. De voorzitter legt uit, dat een termijn verlopen is na 3 keer 3 jaar.  

Er wordt afscheid genomen van dhr. J. Kunst als bestuurslid. Hij blijft echter wel in de commissies leefbaarheid 

en veiligheid actief. Nu wordt hem alvast dank gezegd ten overstaan van de leden. Applaus is er deze avond 

voor hem, en een passend afscheid wordt nog geregeld door het bestuur. 

 

7. Bestuursverkiezingen. 

De voorzitter adviseert de leden mevr. Y. Grift te herkiezen i.v.m. haar grote kennis van zaken en haar 

inspanningen binnen het bestuur.  

Er zijn drie nieuwe kandidaat-bestuursleden. Er volgt een voorstelronde.  

Karin Moor is al jarenlang bewoonster van Zuidoost. Iin haar werkzame leven is zij actief voor dit stadsdeel. Op 

het moment is zij beleidsmedewerker welzijn.  Inmiddels woont zij twee jaar op Geerdinkhof. Zij wil graag een 

bijdrage leveren om de kansen te benutten die er liggen op het gebied van het bevorderen van de 

leefbaarheid. Zij vindt sociale cohesie in de buurt erg belangrijk.  

Dick Norg woont 25 jaar in de Bijlmer, waarvan 17 jaar op Geerdinkhof. Hij is werkzaam in de thuiszorg. Hij 

heeft nog geen bestuurservaring, en ziet zichzelf daarom als lerend bestuurslid. Dick  is betrokken bij het 

Kelbergen koor. Hij is geïnteresseerd in kwesties op het gebied van natuur en milieu. Graag zou hij de jeugd 

zoveel mogelijk bij dit onderwerp betrekken. Een commissie duurzaamheid spreekt hem aan.  

Hanny van Bakel heeft 25 jaar bestuursfuncties vervuld en is ook al jarenlang bewoonster van de Bijlmer. Zij 

zou graag de uitstraling van Geerdinkhof willen versterken via website en infobulletin. Buurtevenementen 

organiseren vindt zij ook van belang. Verder zou zij de verbanden tussen eigenaren, bewoners en leden willen 

verhelderen en verbeteren. Ook denkt zij aan een commissie t.b.v. het actualiseren van statuten en 

huishoudelijk reglement. Hanny is bedrijfskundige, en voor 50% arbeidsongeschikt verklaard.  

De stemcommissie wordt benoemd en bestaat uit mevr. S. Sorber en mevr. K. Hartgers. 

Er volgt enige verwarring en opnieuw een uitleg. Er mogen maximaal 8 leden in het bestuur. Vier leden hebben 

hun termijn nog niet afgerond, en zij blijven. Er staan dus vier plekken open. Mevr. Grift kan herkozen worden 
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voor een volgende termijn, en daarnaast hebben drie nieuwe kandidaten zich gemeld. Een aanwezige heeft het 

voorstel per acclamatie de vier kandidaten te benoemen als bestuurslid. De voorzitter legt uit, dat in navolging 

van de statuten schriftelijk en hoofdelijk gestemd dient te worden.  

Vervolgens wordt er gestemd en is er aansluitend een pauze.  

De stemming wijst uit dat mevr. Grift, mevr. Moor en dhr. Norg met een overtuigend percentage stemmen 

vóór in het bestuur zitting kunnen gaan nemen. Mevr. Van Bakel heeft te weinig steun gekregen van de leden 

om bestuurslid te kunnen worden.  

De voorzitter zegt dank aan de stemcommissie voor het gedane werk.  

8. Geerdinkhof en de toekomst. 

De voorstellen van mevr. van Bakel worden, op haar eigen verzoek, niet meer behandeld.  

Dhr. Kunst vertelt over het onderwerp leefbaarheid in Geerdinkhof. Onlangs heeft hij met Cor Post, ambtenaar 

van het stadsdeel, een schouw gedaan. Er zijn problemen gesignaleerd. De ervaringen met het oplossen van de 

problemen wanneer er meldingen zijn gedaan bij hem, zijn goed. Meestal duurt het maximaal twee dagen 

totdat een en ander hersteld wordt. Onlangs is gesignaleerd, dat er weer  tuinafval neer gegooid wordt op 

plaatsen waar het niet hoort. Het gaat hier hoogstwaarschijnlijk om bewoners uit Geerdinkhof zelf die zich dus 

niet verantwoordelijk opstellen. De milieupolitie kan ingelicht worden bij het probleemmet afval. Het is echter 

aan de bewoners zelf om te signaleren en elkaar aan te spreken op misstanden. Wanneer afval van buitenaf 

komt, probeer dan kentekens te fotograferen of noteren.  

Aan de Geerdinkhofweg bevonden zich kapot gereden stukken gras. Het herstellen hiervan is goed gegaan. Wel 

is dit steeds afhankelijk van de beschikbare budgetten. De gele borden die kapot waren zijn inmiddels 

vervangen.  

Uit de veiligheidsrapportage van 2011 blijkt, dat wij nog steeds tot de veiligste buurten van Amsterdam 

behoren. Er zijn 8 pogingen tot inbraak geweest in onze buurt. Er is een groep Ieren geweest die slecht en 

onvolledig afgewerkte klussen leverde en betaling probeerde af te dwingen. Vier buurtbewoners wilden 

aangifte doen. Er werd echter een civiele procedure aangeraden waarop de buurtbewoner van aangifte 

afzagen. Uiteindelijk bleek deze groep Ieren een landelijk probleem te zijn en is er een landelijk politieteam 

opgezet. Ook via TROS opgelicht is hier aandacht aan geschonken. Inmiddels heeft 1 buurtbewoner alsnog 

aangifte gedaan.. Onlangs werden twee jongens (op een gele fiets) met verdacht gedrag gesignaleerd. Zij 

begaven zich in tuinen. De politie heeft er meteen werk van gemaakt en 1 verdachte aangehouden. 

Gevraagd wordt door een van de aanwezigen of gaten, die in het fietspad vallen, ook onder de commissie 

leefbaarheid horen. Antwoord: dat is zo. De voorkeur gaat uit om eerst paaltjes te plaatsen die het 

autoverkeerverhinderen op de fietspaden te rijdenen dan het dichten van gaten. Politie en gemeente zijn 

echter om diverse redenen tegen paaltjes. Helaas signaleren wij veel autoverkeer waar het niet hoort. De 

politie kan zich nu alleen op handhaving concentreren, maar dat lijkt niet erg succesvol.  

Het bestuur heeft ook in 2011 deelgenomen aan diverse overlegstructuren. In het voorzittersoverleg is de 

aanzet gegeven tot‘pilots’ van de brandweer. Omdat de aanrijdtijden van de brandweer te lang gaan worden 

voor Gein en Geerdinkhof als de brandweerkazerne hier in zuidoost wordt opgeheven, zijn deze twee buurten 

pilotbuurten geworden. Het verzoek aan de bewoners van Geerdinkhof is: de brandweer vooral bij je uit te 

nodigen voor een veiligheidscheck. Je ontvangt dan tevens een kadootje: gratis brandmelders.  

In hetzelfde overleg is aandacht besteed aan de belangrijke functie van “Misdaad anoniem” en het onderzoek 

"Samenleven met verschillen”.  De buurt met de meeste problemen m.b.t. het samenleven blijkt Amsterdam 

West te zijn. Daarop volgt de H-buurt in Amsterdam Zuidoost. Nellestein blijkt de minst problematische buurt 

in Zuidoost te zijn. 
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Het EG buurtoverleg is een buurtoverstijgend overleg met een gevarieerde agenda. Wij vinden het zinvol om 

daaraan deel te nemen. In het EG buurtoverleg is sprake geweest van een voorzitterswissel, en dit moet de 

stabiliteit ervan ten goede komen. De meest actuele grote onderwerpen waar men zich mee heeft bezig 

gehouden zijn de rotonde Ganzenhoef en de markt. 

8.a  Bijlmerweide/waterplan. 

De voorzitter leest het stuk van mevr. van Bakel over dit onderwerp voor. Zij merkt op dat de keuze die nu 

gemaakt wordt m.b.t. de waterstroming volgens haar een onmogelijke is vanwege hoogteverschil.  

Dhr. Wolterman, die vanuit de commissie Bijlmerweide betrokken is bij de gesprekken over de plannen, vertelt 

dat bij aanleg van de tunnel (t.b.v. de A9)80% van de nieuwe waterstroming naar de Gaasperplas zal gaan. De 

overige 20% gaat richting Bijlmerweide. Het gebied Bijlmerweide zal om die reden aangepast worden. Er zal 

overgegaan worden tot rietoevers en fluctuerende waterhoogtes . 

Dit onderwerp heeft alle aandacht van het bestuur. Er is contact met ambtenaren, de vrijwilligers Bijlmerweide 

staan in contact met het bestuuren wij kunnen als bestuur ondersteunend ecologische rapporten laten 

opstellen.  

Het idee wordt geopperd meer de samenwerking met Kantershof te zoeken. Een complicatie is dat Kantershof 

zijn bewonersverenigingen heeft verdeeld per deelbuurt.  

9. Schriftelijke vragen/vragen via mail. 

Mevr. Krom heeft het bestuur gevraagd of er een plan kan komen, waarbij de kleinere vogelsoorten beschermd 

worden tegen het grote aantal grote vogelsoorten in de buurt. Zij heeft de indruk dat de kleinere soorten als 

het ware verdrongen worden door onder meer de duiven en kraaien.  

Dhr. Wolterman vertelt dat de concentraties grote vogelsoorten veel te maken heeft met voeren door mensen 

of de aanwezigheid van eetbare producten (afval) van mensen. Deze vogels vallen ons dan ook meer in het 

zicht. In de praktijk doen de kleine vogelsoorten het best goed.  

Mevr. Krom is niet aanwezig, en het bestuur zal haar per mail antwoorden. 

 

10. Rondvraag. 

Gevraagd wordt om uitbreiding van mailadressen van de GG-alert. Er was bijvoorbeeld onlangs een erg leuk 

schaatsevenement bij de steiger in de Bijlmerweide. Er waren meerdere mensen die achteraf hiervan 

hoordenmaar er graag bij hadden willen zijn. De GG-alert is dan een prima doorgeefluik voor deze informatie. 

Ook wordt genoemd, dat de dagen dat de milieukids actief zijn daarin genoemd zouden kunnen worden. 

Inmiddels zijn er 15 kinderen. Elke tweede zondag van de maand komen zij bijeen. 

Voordeel van de GG-alert is dat informatie snel verspreid kan worden. Zo is er deze week een lezing over 

eetbare en medicinale planten in de OBA. 

De vraag wordt gesteld of het verzet van bestuur en bewoners tegen de bebouwing (kavels) langs de Dreef wel 

verstandig is. Kan er een gevaar zijn dat bij het niet doorgaan van dit plan het stadsdeel terug zal vallen op het 

idee van lintbebouwing? Een plan, dat de meeste buurtbewoners helemaal niet zien zitten. Een punt ter 

overweging.  

Er wordt gevraagd of bij de volgende ALV geluidsversterking geregeld kan worden. Achterin de ruimte waren 

de woorden van bestuursleden moeilijk te volgen. 

11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering, nodigt allen uit voor een drankje en zegt allen dank voor de 

aanwezigheid.  
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 4444    
Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012 Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012 Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012 Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012 ----    Toelichting door Toelichting door Toelichting door Toelichting door 
de penningmeesterde penningmeesterde penningmeesterde penningmeester    
 
Het jaar 2012 heeft zich gekenmerkt als een jaar met procedurele activiteiten en bezwaren tegen 
bestemmmingsplannen. Uitgebreide informatie vindt u in het bestuursverslag 2012.  
 
Een belangrijke inkomstenpost was opnieuw de subsidie van € 3.000,= van het stadsdeel voor 
informatievoorziening in de buurt via het Infobulletin. De subsidie wordt uiteraard voor 2013 
opnieuw aangevraagd. Het vooruitzicht voor honorering ziet er, in verband met de nieuwe 
subsidieverordening van het stadsdeel, niet rooskleurig uit.  
 
De inkomsten ten gevolge van advertenties in het Infobulletin waren hoger dan gepland. 
 
Het aantal leden blijft dalen. Eind december telde het ledenbestand 425 leden. Er zijn in 2013 
twee nieuwe leden bijgekomen. Echter, tot op heden hebben 17 leden - ondanks drie 
herinneringen - de contributie van 2012 nog niet voldaan, waardoor we uitkomen op 410 
betalende leden.   
 
We hebben dit jaar afscheid genomen van bestuurslid J. Kunst en van redactieleden R. 
Husslage en J. Niemeijer. Om ze te bedanken voor hun jarenlange inzet is een etentje 
georganiseerd door het bestuur en de redactie.  
 
We hebben in 2012 – inclusief de borrel na de garagesale - drie burenborrels georganiseerd.  
Er is in de begroting voor 2013 rekening gehouden met een bijdrage voor de barbecue 
aansluitend op de garagesale in mei. 
 
Het bedrag voor de inrichting van het archief  is ten laste van de exploitatie geboekt en niet van 
de algemene reserve zoals oorspronkelijk bedoeld. Het archief staat netjes in een boekenkast bij 
een van de bewoners in de box. De digitalisering van de meest relevante dossiers kan opgepakt 
worden na vernieuwing van de website. Hiervoor is nog geen bedrag gereserveerd. 
 
De Reserve Professionele Bijstand staat nu op € 182,-. In de begroting van 2013 is € 3.000 
opgenomen t.b.v. procedures over groen- en natuurbehoud. 
 
Het bestuur stelt voor om het tekort van € 1,143,- ten laste te brengen van de Algemene 
Reserve. 
 
Eventuele vragen/opmerkingen over de jaarstukken 2012 kunt u stellen op de ALV van dinsdag 2 
april a.s. 
 

 
 
Carine Gheysen 
penningmeester  
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 4444    
Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2012    
 

BALANS per 31-12 2012  2011       

ACTIVA         

          

Liquide middelen 13.385  17.809      

Te ontvangen posten 0  0      

Te vorderen rente 0  0      

Totaal 13.385  17.809      

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve 14.301  14.301      

Reserve gele huisborden 0  150      

Reserve professionele bijstand 182  1.164      

Vooruitbetaalde contributies 2013 45  0      

Negatief/Voordelig saldo -1.143  2.194      

Totaal 13.385  17.809      

             
 

Rekening van BATEN EN LASTEN 2012  2011   
Begroting 

2013  
Begroting 

2012 

BATEN         
          

Contributies 2011/2012 6.045  6.400  225  6.300 

Contributies 2013 0  0  6.150  0 

Subsidie Publiciteit door Stadsdeel 3.000  3.000  2.000  2.000 

Intrest 291  188  200  455 

Advertenties 1.048  871  900  900 

Onttrekking algemene reserve  0  0  3.200  3.085 

Totaal 10.384  10.459  12.675  12.740 

          

LASTEN         

         

Informatiebulletins/Nieuwsbrieven 4.354  3.055  3.675  3.255 

Kosten website 137  244  350  350 

Ledenvergaderingen 198  166  250  250 

Vergaderkosten bestuur en commissies 205  719  300  500 

Algemene verenigingskosten         1.499  1.282  1.400  1.400 

Graffitiverwijdering 0  0  200  200 

Donaties en giften 490  390  500  500 

Burenborrels 1.548  1.444  3.000  1.200 

Professionele bijstand 0  0  3.000  2.000 

Organisatie archief 3.096  965  0  3.085 

Negatief/Voordelig saldo -1.143  2.194  0  0 

Totaal 10.384  10.459  12.675  12.740 
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Toelichting op de BALANS per 31-12 2012  2011   2012  2011 

ACTIVA         

        

Liquide middelen     13.385  17.809 
 Dit betreft in rekening-courant aangehouden 
 saldi  

 
   

 
 

 ING, rekening courant 67  58      

 ING, rentemeerrek. - zakelijke spaarrek. 7.690  12.234      

 ASN, depositosparen 5.628  5.517      

 Saldo per 31 december 13.385  17.809      

        

Totaal     13.385  17.809 

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve     14.301  14.301 

          

Reserve gele huisborden     0  150 

 Saldo per 1 januari            151  150      

 Af) Extra borden geplaatst  - 293        

        Tekort reserve gele huisborden            142                

        Saldo per 31 december 0  150     
 
Vooruitbetaalde contributies 20113  

 
  45 

 
0 

         

Reserve professionele bijstand     182          1.164 
 Deze reserve dient ter dekking van proces-, 
 griffie- en overige administratieve kosten, 
 verband houdend met eventuele bezwaren 
 tegen bestemmingsplannen etc.  

 

   

 

 

 Saldo per 1 januari         1.164  3.247      

 Bij) Voordelig saldo         2.194        

        Bij) Creditnota Glaudemans planschade         1.477          4.227      

 4.835  7.474     
 Af) Seegers & Lebouille – advies  
             herziening  BP Geerdinkhof -1.858 

 
-1.236   

 
 

 Af) Seegers & Lebouille – advies   
             uitwerkingsplicht BP DNB 0 

 
-1.766   

 
 

 Af) Seegers & Lebouille – advies   
             tuinafscheiding - 1.324 

 
   

 
 

 Af) Wildernistrek  Ecologisch advies 
   Bijlmerweide 0 

 
-1.083   

 
 

 Af) Taxatiebureau Glaudemans advies  
  planschade   -1.292 

 
-1.477   

 
 

 Af) Diverse onkosten RvS  - 23  -181      

 Af) Griffiekosten RvS -156  -454     

 Af) MP3 RvS 0  -113      

 -4.653 
 

- 6.310   
 

 

  Saldo per 31 december 182 
 

1.164   
 

  

          

Negatief/Voordelig saldo     -1.143  2.194 

           

Totaal     13.385  17.809 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2012 

 
2011   2012 

 
2011 

BATEN         

          

Contributies     6.045  6.400 

          

 Aantal leden per 01 januari 431  433      

 Bij) aantal nieuwe leden 4  5      

  435  438      
 Af) aantal leden wegens 
  vertrek/opzegging/overlijden 10 

 
7   

 
  

 Aantal leden per 31 december  425  431      
 Betaald contributie 2012: 393 leden; 
        er is euro 120 extra betaald; 2 leden hebben de 
        contributie 2011 betaald.  

 

   

 

  

          

Subsidie publiciteit Stadsdeel Zuidoost     3.000  3.000 
  Deze subsidie wordt door Stadsdeel Zuidoost 
 verstrekt aan verenigingen voor gemaakte 
        publiciteitskosten.  

 

   

 

  

        

Intrest     291  188 

          

Advertenties     1.048  871 
 Opbrengst plaatsing advertenties in het 
  Infobulletin  

 
   

 
  

           

Totaal     10.384  10.459 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2012 

 
2011   2012 

 
2011 

LASTEN         

          

Informatiebulletins/nieuwsbrieven     4.354  3.055 
  In het boekjaar werden 6  informatiebulletins/ 
 nieuwsbrieven/flyers uitgegeven. 
        Er was ook een etentje voor het afscheid van de 
        redactieleden Richard en Jan.   

 

   

 

  

          

Kosten website     137  244 

 Jaarabonnement bij BlueYellow         

          

Ledenvergaderingen     198  166 

 De kosten betreffen zaalhuur en consumpties         

          

Vergaderkosten bestuur en commissies     205  719 

          

Algemene verenigingskosten     1.499  1.282 

 Verzekeringskosten (bestuurlijke aanspr.)  333  302      

 Representatiekosten/afscheid bestuurslid 603  192      

 Kamer van Koophandel (incl. uittreksels) 35  41      

 Automatiseringskosten 67  74      

 Postzegels 51  38      

 Hesjes milieukids 0    343     

        Boekenbonnen Milieukids 100  0     

 Onkosten borrel Garagesale 0  118     
         De kosten voor 2012 staan bij de burenborrels 

         Bankkosten 168 
  

174  
 

 

        Gele Verwijsborden  142  0      

  1.499  1.282      
 
Archief (inclusief kast)           

 
  3.096 

 
965 

          

Donaties en giften     490  390 

 Stichting de Toevlucht 120  120      

 St. Natuurontwikkeling Bijlmerweide 200  200      

 Stichting Bijlmerweide (adoptie zwanen) 70  70      

 Kinderboerderij De Bijlmerweide 100  0      

 490  390      

          

Burenborrels     1.548  1.444 
 We hebben twee burenborrels gehouden voor  
        leden van de vereniging en een borrel na de  
        garagesale.  

 

   

 

  

          

Negatief/Voordelig saldo     - 1.143  2.194 

         

Totaal        10.384  10.459 

 



  

12 
 

Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 6666        
BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    jaarverslagjaarverslagjaarverslagjaarverslag    2012201220122012    
 
 
Voor u ligt het jaarverslag 2012 waarin u kunt lezen wat Vereniging Groot Geerdinkhof het afgelopen jaar voor 

haar leden heeft kunnen betekenen.Uitgangspunt van onze inzet was gericht op behartiging van de 

gemeenschappelijke belangen in samenhang met het wonen in ons prachtige Geerdinkhof. Het bestuur 

opereerde hierin weliswaar zelfstandig maar niet alleen. Wij hebben constructief samengewerkt met verschillende 

afdelingen van onze stadsdeelraad, de wijkagent, het opbouwwerk en diverse bewoners- en werkgroepen. Dit 

sluit aan op de stellingname van Groot Geerdinkhof dat door krachtenbundeling meer kan worden bereikt.  

 

Natuurbehoud 

De Bijlmerweide is een van de mooiste stukjes natuur rond Amsterdam waar iedereen in Geerdinkhof uitermate 

trots op is. Plannen van de A6/A9 traject wijziging en verbreding van beide snelwegen bedreigen echter ons 

groen. Voor de bouwplannen op de vrije kavels aan de ’s Gravendijkdreef zijn bomen gekapt en er zijn plannen 

voor een andersoortige beplanting in Geerdinkhof. Een groene omgeving is goud waard, en wie aan ons groen 

komt, komt aan ons. Het bestuur heeft daarom bezwaar gemaakt tegen het waterplan, tegen het 

natuurbeheerplan en is in actie gekomen om voor de zieke kastanjebomen weer nieuwe bomen terug te krijgen. 

Met ons raadsadres hebben we bereikt dat de natuurwaarde van de Bijlmerweide nu officieel is erkend en het is 

leuk om u te kunnen vertellen dat de Bijlmerweide de hoogste natuurwaarde van Amsterdam heeft. Feiten waar 

plannenmakers serieus rekening mee hebben te houden. Yolanda Grift heeft vanuit het bestuur hierin nauw 

samengewerkt met Ruud Wolterman en de werkgroep, die elke maand een bijdrage levert aan het onderhoud van 

de Bijlmerweide. 

 

Planschade  

Niet alleen de bomen en de natuur hebben de aandacht gekregen die zij verdienen, ook in de strijd tegen de vrije 

kavel “Droomzone = Nachtmerrie”is door een kerngroep van huiseigenaren veel energie gestopt. Helaas hebben 

we de strijd verloren en zijn de voorbereidingen van de bouw in volle gang. Met name voor de lage nummers van  

Geerdinkhof is dit een hard gelag. Ondersteund door de verenigingis een aantal huiseigenaren een 

planschadeprocedure gestart. Peter Vianden heeft hierin het voortouw genomen. De procedure loopt nog. 

 

Herziening bestemmingsplan Geerdinkhof 

 Op 9 maart 2012 diende bij de Raad van State het beroep van een aantal bewoners van Geerdinkhof  tegen de 

herziening van het bestemmingsplan Geerdinkhof. Met de herziening zou het mogelijk worden dat op een aantal 

woningen dakterrassen konden worden aangelegd. Onze verenging ondersteunde deze bewoners vanuit de 

optiek dat aantasting van de privacy te allen tijde moet worden voorkomen. Wij zijn door de Raad van State in ons 

gelijk gesteld.  

 
Leefbaarheid 

Sinds we een nieuwe wijkbeheerderhebben, wordt nauwelijks gevolg gegeven aan de actiepunten die op het 

gebied van leefbaarheid tijdens de buurtschouw naar voren worden gebracht. Het ontbreken van rood/witte 

paaltjes op de fietspaden maken dat automobilisten ongehinderd vanaf de Provinciale Weg onze wijk in kunnen 

rijden. Afval wordt illegaal naast de glas- en papiermetro’s gedropt, auto’s rijden het gras kapot eneen grofvuil 

clusterplaats vormt een hindernis voor de bewoners van nr. 313. Bovendien wordt het groen platgereden en is er 

sprake van verkeershinder rond de school tijdens het wegbrengen en ophalen van leerlingen. Bij het in kaart 
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brengen van genoemde knelpunten hebben ook dit jaar Johan Kunst samen met onze voorzitter Henk Kroese 

een prominente rol gespeeld. Het verzoek aan de wijkbeheerder om serieus te kijken naar de gesignaleerde 

problemen, coöperatief mee te denken over oplossingen enconstructief tot actie over te gaan leidde tot niets. Na 

eindeloze overleggen, telefoontjes en brieven heeft het bestuur een raadsadres ingediend die Henk Kroese 

tijdens een commissievergaderingverder heeft mogen toelichten. Wij verwachten 15 april antwoord van de raad 

en hopen op een adequaterwijkbeheer.  

 

Commissie duurzaam 

Vorige ledenvergadering is besloten om in het kader van Duurzaam Geerdinkhof een commissie samen te stellen 

die zich bezig houdt met ondermeer zonne- en windenergie, duurzaam omgaan met energie in het huishouden, 

tips en trucs voor energiebesparende maatregelen, groene daken, hergebruik en recycling, milieubewust 

tuinieren,  biologische onkruid-, groene aanslag-  en mosbestrijding, inzet van zonne-energie straatverlichting, 

etc. Helaas is deze commissie het afgelopen jaar niet operationeel geworden. Vanuit het bestuur is Just Guicherit 

bereid om de commissie het komende jaar incidenteel te begeleiden. Tijdens het schrijven van dit verslag bleek 

dat de commissie weldegelijk actief is geweest. Wij hopen op een terugkoppeling tijdens de ALV van 2 april. 

 

Sociale cohesie 

Een wijk waarin men elkaar kent en een helpende hand biedt, is een sociaal rijke wijk. In sommige hofjes van 

Geerdinkhof heeft men oog voor de zieke buur, in andere leeft men helaas langs elkaar heen waardoor met name 

onder oudere bewoners de vereenzaming toeslaat.Een sociale omgeving vergroot het woonplezier. Daarom zijn 

wij ongelofelijk blij met met initiatieven van bewoners die los van de vereniging met elkaar wandeltochten 

organiseren, als vrijwilliger voor anderen koken, met de Milieukids een bijdrage leveren aan een schone 

omgeving of actief zijn in onze eigen Geerdinkhofkoor. Vanuit het bestuur hebben wij getracht om, met het 

organiseren van de Garage Sale en de daarop aansluitende buurtbarbecue, de buurtborrel en de 

nieuwjaarsreceptie, een positieve bijdrage te leveren. Met een burenborrel welke is opgeluisterd door het 

Geerdinkhofkoor bijvoorbeeld en een nieuwjaarsreceptie met Dick Norg als discjockey. Leden met goede ideeën 

om Geerdinkhof sociaal nog beter op de kaart te zetten, willen wij als bestuur hierin van harte ondersteunen.   

 
Het infobulletin en meer… 

De redactie van het infobulletin heeft dit jaar helaas afscheid moeten nemen van Richard Husslage en heeft 

gelukkig Sabina Guicherit mogen verwelkomen. Omdat nieuwe bezems nu eenmaal schoon vegen, hebben het 

bestuur en de redactie de koppen bij elkaar gestoken met als doel om de samenwerking te optimaliseren door 

ondermeer de verschijningsdata van het infobulletin af te stemmen op vergaderdata en festiviteiten van de 

vereniging. Bovendien ligt er een wens van zowel het bestuur als van de redactie om de website te upgraden. Het 

gaat hierbij niet alleen om de vormgeving maar vooral hoe we onze site kunnen ombouwen tot een interactief 

medium waarmee we als Geedrinkhofbewoners makkelijker met elkaar in contact kunnen komen, informatie 

kunnen uitwisselen en elkaar van tips kunnen voorzien. We zijn er als bestuur nog niet helemaal uit en hopen op 

digitale wonderboys/girls die in Geerdinkhof wonen en een steentje bij willen dragen.  

 
EG- overleg 

Het bestuur van Groot Geerdinkhof kijkt ook naar de wijk in een bredere context. Daarom zitten Dick Norg en Just 

Guicherit namens Geerdinkhof in het EG-overleg. Dit overleg heeft  als doel om, samen met andere 

bewonersorganisaties die in Bijlmer Oost actief zijn, de leefbaarheid van het gebied op de agenda van het 

stadsdeel te houden. Het kan gaan om verkeersopstoppingen bij de rotonde van Ganzenhoef, plannen om de 

zaterdagmarkt te verplaatsen, verkeersveiligheid, sociale veiligheid of het rouleren van de buurtregisseurs. DE 
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continuïteit van het overleg kwam in gevaar toen LottaRuskamp na jarenlange trouwe dienst de voorzittershamer 

wilde overdragen. Ook is gezocht naar een nieuwe penningmeester. Just heeft zich inmiddels als vicevoorzitter 

aangemeld.  

 

Jubileumjaar  

Volgend jaar bestaat Geerdinkhof veertig jaar en het bestuur zou ter ere van dit jubileum graag een wijkfeest 

organiseren en boekje over de geschiedenis van de wijk willen uitbrengen. Een boekje met persoonlijke 

herinneringen van (ex)bewoners, met bouwtekeningen van de verschillende woningtypes, foto’s van de eerste 

huizen, spelende kinderen, actievoerende buurtbewoners,etc. Het bestuur heeft het plan nog niet concreet 

uitgewerkt want we willen vooral weten wat leden hiervan vinden en of er mensen bereid zijn om dit te 

organiseren.  

 

Overlast vliegverkeer 

De Werkgroep Vliegverkeer Bijlmermeer ons gevraagd om mee te werken aan het inrichten van een nieuw 

meetpunt dat overlast van vliegverkeer registreert. Het gaat hier om deelname aan een geluidmeetnetwerk 

European Aircraft Noise Services (EANS) dat in Europa inmiddels meer dan 550 meetpunten heeft. Alvorens iets 

toe te zeggen of het voorstel af te wijzen, onderzoekt het bestuur momenteel wat precies wordt gemeten en wat 

de juridische status van de EANS-resultaten zijn. Een bewoner van Huntum die al zo’n meetpunt heeft staan 

wordt binnenkort bezocht. Los hiervan raadt het bestuur iedereen aan om bij overlast contact op te nemen met 

het Bewoners Aanspreekpunt Schiphol (BAS) via www.bezoekbas.nl  

 

Dalend aantal leden 

Er komt het bestuur steeds vaker ter oren dat er op Geerdinkhof mensen wonen die persoonlijk door de financiële 

crisis zijn getroffen. Dat verklaard wellicht waarom de tweeëndertig huishoudens die nog wel als lid ingeschreven 

staan, nog niet betaald hebben. Mogelijk spelen ook impliciete verwachtingen van leden een rol. Zo is het bestuur 

geconfronteerd met verzoeken om problemen op te lossen waar de vereniging geen verantwoordelijkheid voor 

kan dragen. Klagen over geluidsoverlast bijvoorbeeld, heeft alleen zin als degene die daar daadwerkelijk last van 

heeft daar persoonlijk bij de politie melding van maakt. Deze klachten worden via de politie aan de afdeling 

vergunningen van het stadsdeel doorgegeven. Op basis van klachten en bezwaren kunnen vergunningen al dan 

niet worden verleend of ingetrokken. Het bestuur kan wel controleren of de afdeling vergunningen van het 

stadsdeel zich aan de wettelijke protocollen heeft gehouden. Ondersteuningsverzoeken worden in de 

vergaderingen altijd uitvoerig besproken en beoordeeld op basis van de doelstellingen van de vereniging. 

Bovendien vindt het bestuur het belangrijk om met de leden in dialoog te blijven. Aarzel dus niet maar neem 

contact met ons op als u vragen heeft over onze inzet. Of nog beter; kom ons helpen, want als vrijwilligersbestuur 

is ook onze tijd beperkt.  

 

Bestuurssamenstelling 

In het bestuur van Groot Geerdinkhof zitten Henk Kroese voorzitter; Angela Prosec secretaris; Carine Gheysen, 

penningmeester; Just Guicherit, vice voorzitter en Dick Norg en Karin Moor, lid van het algemeen bestuur. 

Angela heeft besloten om af te treden maar wil waar nodig praktische hulp blijven bieden. Henk wil zich graag als 

voorzitter blijven inzetten, mits hij daarvoor toestemming van de ALV krijgt. Naast nieuwe bestuursleden heeft 

Groot Geerdinkhof actieve leden nodig die als commissielid een steentje bij willen dragen. Wilt u stukjes schrijven 

voor het Infobulletin, de website vernieuwen, juridische bijstand organiseren, meewerken aan het veertig jarig 

jubileum van Geerdinkhof of wilt u op eigen initiatief een bijdrage leveren? U bent meer dan welkom, want de 

vereniging vormen we met elkaar, Groot Geerdinkhof bent u!  
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Bijlage agendapunt 7Bijlage agendapunt 7Bijlage agendapunt 7Bijlage agendapunt 7    
BestuursverkiezingenBestuursverkiezingenBestuursverkiezingenBestuursverkiezingen    
 
 
Het bestuur bestond het afgelopen jaar uit de volgende personen, tevens ziet u het rooster van 
aftreden: 
 
Naam Functie In bestuur 

sinds: 
Einde huidige 
termijn: 

3e en laatste 
termijn loopt af in: 

Status 

Angela 
Prosec 

Vice-secretaris 
(DB) 

2004 2013 2013 Niet 
herkiesbaar 
 

Henk Kroese Voorzitter (DB) 2001 2013 2013 Zie 
hieronder 
voor een 
motivatie 
 

Carine 
Gheysen 

Penningmeester 
(DB) 

2010 2013 2019 Herkiesbaar 
 

Just 
Guicherit 

Vice-voorzitter 2009 2015 2018  
 

Dick Norg Vice-
penningmeester 

2012 2015 2021  
 

Yolanda Grift Algemeen 
bestuurslid 

2006 2015 2015  

Karin Moor Algemeen 
bestuurslid 

2012 2015 2021 
 

 

 
 
Motivatie herverkiezing Henk Kroese in functie:  

Conform de Statuten en Huishoudelijk Reglement van de vereniging dient Henk Kroese af te treden en 
is hij niet meer verkiesbaar. Het bestuur is echter van mening dat de wijze waarop Henk Kroese het 
voorzitterschap vervult (dynamisch, proactief) de komende jaren onontbeerlijk is voor het voortbe-
staan van de vereniging. Het bestuur is erg content met de input van nieuwe bestuursleden de 
afgelopen jaren, maar realiseert zich ook dat continuïteit gewaarborgd moet zijn. 
Het bestuur adviseert de Algemene Ledenvergadering dan ook dringend om Henk Kroese opnieuw in 
functie te kiezen. Henk is bereid gevonden nog een aantal jaren door te gaan. 
 
Het bestuur wil tijdens deze ALV met u van gedachten wisselen over een aantal commissies. De 
commissie Leefbaarheid (Johan Kunst) bestaat al jaren tot grote tevredenheid; de commissie 
Duurzaamheid en de commissie Erfpacht zijn in oprichting. Daarnaast denkt het bestuur aan het 
oprichten van een commissie Groenonderhoud Geerdinkhof (zie hiervoor ook het Infobulletin), 
commissie Ouderen/Jeugd/Sociale Cohesie. Denk mee 
 
Wij roepen leden op om een bestuursfunctie te vervullen, dan wel plaats te nemen in één van de 
commissies.  Onze vergaderingen zijn zeer ontspannen, terwijl we toch de zakelijke onderwerpen 
serieus aanpakken. We hebben nog een secretaris nodig, maar deze functie ontwikkelt zich vanzelf 
binnen het bestuur. Leden van een commissie zijn autonoom, en beperken zich tot een terrein, 
waarbij wel geldt dat als er activiteiten namens het bestuur ontwikkeld worden, het bestuur 
instemming moet geven. 

 
Mocht u zich nog willen aanmelden als bestuurslid, dan moet dit reglementair 7 dagen voor de 
ledenvergadering gemotiveerd en schriftelijk gemeld worden bij onze secretaris, via e-mail: 
secretaris@geerdinkhof.nl    
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 Machtiging 

 
 
Hierbij machtig ik      , woonachtig Geerdinkhof nr 
 
te Amsterdam om mij in stemming te vertegenwoordigen tijdens de Ledenvergadering van 
Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren op 2 april 2013. 
 
 
Datum:     Plaats: 
 
Naam: 
 
Adres: 
 
Woonplaats: 
 
Handtekening: 
 
 


